
 

 
 
 

 
 

Motie Kadeplein 
 
 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op woensdag 4 april 2012; 
gehoord hebbende de beraadslaging over het raadsvoorstel Ontwikkelingen in Stadsoevers in 
relatie tot de nieuwbouw Da Vinci College en renovatie Stadserf 1. 
 

Constaterende dat: 

- De plannen voor de ontwikkeling van Spoorhaven/Stadsoevers gewijzigd worden; 

- Afspraken met betrokken partijen mogelijk worden aangepast, aan de hand van de 

nieuwe ontwikkelingen voor Spoorhaven/Stadsoevers; 

- Het Kadeplein, inclusief parkeervoorziening, voor de ondernemers, verenigingen, 

stichtingen en kerkbestuur, op en rond de Kade van essentieel belang is. 

 

 

Overwegende dat: 

- Er nog geen concrete nieuwe invullingen zijn voor de herindeling van het gebied 

Spoorhaven/Stadsoevers; 

- Het Kadeplein in de originele plannen van Spoorhaven/Stadsoevers als laatste zou 

worden herontwikkeld. Deze afspraak is vastgelegd met de Ondernemers Verenging 

Kaaike Boven. 

 

 

Besluit 

Het College op te dragen om bij de planontwikkeling van Spoorhaven/Stadsoevers de plein- en 
parkeerfunctie op en rond het Kadeplein volledig in huidige vorm en omvang te behouden. 
 

 

 

Namens de fractie van de VLP,  

 

Arwen van Gestel 

John Hertogh 

 

Namens de fractie van de SP 

Corné van Poppel 

 

 


